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AVFALLSHÅNDTERING FOR NÆRINGSLIVET PÅ HVALER 

 
 

Hvaler Kommune har tidligere sendt ut informasjon om avfallshåndtering for næringslivet på Hvaler. 
Bakgrunnen for dette er at Hvaler Kommune, med dagens system, kun har lov til å håndtere 
husholdningsavfall fra boliger og hytter, da næringsavfall krever en annen behandling enn det kommunen 
har system for i dag. Alt avfall og avfallstyper fra næringsvirksomhet skal i utgangspunktet leveres godkjent 
mottak/miljøstasjon, og det er aktørenes eget ansvar. Det er også aktørene selv som må stå for 
kostnadene i forbindelse med sitt avfall, så dette er en kommersiell del som ikke eksisterer i dag, i 
motsetning til husholdningsavfall som er selvkostfinansiert. 
 
HNF har tatt initiativ ovenfor Hvaler Kommune, for å se på hvilke ordninger som kan iverksettes innad i 
kommunen. Hvordan kan vi på best mulig måte håndtere det ulike avfallet fra de forskjellige bransjer, som 
restauranter, håndverkere, syke- og pleiehjem, skoler, båt og bryggeanlegg, osv., og kan dette løses på en 
kostnads- og miljøeffektiv måte for alle parter… 
 
I utgangspunktet skulle dette trått i kraft i mai i år, men på grunn av koronasituasjonen, ble det utsatt til 
oktober. Det haster derfor nå å få på plass nye løsninger. 
 
HNF og Hvaler Kommune har definert en arbeidsgruppe, som umiddelbart vil sette seg sammen for å se på 
de ulike alternativene, og hvordan man kan løse de forskjellige kategoriene. Noen aktører har pr i dag egne 
ordninger for dette, men det er mange som er avventende, og HNF og Hvaler Kommune vil komme med en 
anbefalt løsning, som skal dekke alle kategorier. 
 
 
 
 
 
Hvaler, 10. september 2020 
 
Med vennlig hilsen 
Styret i HNF 


